
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave  

konanom dňa 7.6.2016 o 16.30 

 

Dátum: 7.6.2016 o 16.30h 

Miesto konania: ZŠ Hlboká cesta 4, Bratislava 

Prítomní: Mgr. Art. Patrik Krebs, JUDr. Petra Cupaníková, Mgr. Martina Uličná, Mgr. Ivana 

Ernstová, Mgr. Ľuboslava Vasilová, JUDr. Margita Medveczká, Ing. Mariana Bokorová, Mgr. 

Igor Gosiorovský, Mgr. Alena Pešinová a Mgr. Elena Uričová – vid prezenčná listina.  

Rada školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave je tým pádom uznášaniaschopná.  

Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave (ďalej len „Rada školy“) vedie jej 

predseda pán Krebs. 

1/ Prvým bodom programu je schválenie štatútu Rady školy.  

Pán Krebs zhrnul kompetencie Rady školy, ktoré vyplývajú zo zákona č. 596/2003 Z.z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, 

ako napr. uskutočnenie výberového konania na vymenovanie riaditeľa ZŠ, následne návrh na 

vymenovanie do funkcie riaditeľa ZŠ, vyjadruje sa ku koncepčným zámerom rozvoja školy 

a pod. Pani Medveczká poslala pred zasadnutím Rady školy jej členom návrh štatútu Rady 

školy s jej pripomienkami. Na zasadnutí Rady školy prebehla v rámci bodu 1 programu 

diskusia k jednotlivým bodom predmetného štatútu a členovia Rady školy odhlasovali 

následne jeho finálnu verziu. Pani Medveczká ňou zaslaný návrh štatútu Rady školy upraví, 

zapracuje zmeny v súlade s odsúhlaseným znením, následne ho rozpošle všetkým členom 

Rady školy, ktorí finálne znenie odsúhlasia formou mailu, a finálne znenie pán Krebs vytlačí 

a podpíše.  

Rada školy následne odhlasovala, že zápisnice Rady školy budú zverejňované na webovej 

stránke školy. Zapisovateľ zašle originál zápisnice pani riaditeľke ZŠ a zápisnicu 

v elektronickej podobe pánovi Gosiorovskému, ktorý ju následne zverejní. 

2/ Informácia pani riaditeľky Mgr. Uričovej. 

V rámci druhého bodu programu Rady školy informovala jej členov pani riaditeľka 

o nasledovnom: 

- počet prijatých žiakov do  prvého ročníka je 25 detí do triedy s vyučovaním AJ a 25 

detí do triedy s vyučovaním NJ, 

- návrhu učebného plánu, zmenách platných od septembra 2016 o zadelení voliteľných 

hodín,  

- počte žiakov, ktorí budú od septembra 2016 pokračovať v 6.ročníku. Toho času je ich 

37. Rada školy odporučila p. riaditeľke otvorenie 2 tried šiestakov., 



- o tom, že sa ZŠ Hlboká cesta 4 zapojila do projektu EDULAB, 

- že nás Ministerstvo školstva SR oslovilo aby sme sa zapojili do siete rakúskych škôl – 

Austria Schulnetzwerk, nakoľko sa na našej ZŠ vyučuje NJ ako ťažiskový cudzí jazyk. 

Ako členskej škole nám bude zabezpečený tzv. podporný balíček (napr. vybavenie 

školskej knižnice učebnými materiálmi, štipendiá pre učiteľky NJ, podujatie „rakúske 

dni“....). ZŠ Hlboká sa do tejto siete škôl zapojila., 

- o tom, že sme dokončili projekt „zelená škola“, ktorého výsledok sa dozvieme 

20.6.2016. 

3/ Následne pán Krebs otvoril diskusiu ohľadne tzv. hliadky pred ZŠ v čase príchodu detí 

do školy. Rada školy sa jednohlasne dohodla na tom, že uvedenú tému bude p. Medveczká 

prezentovať na Rade rodičov a následne na triednych aktívoch, ktoré sa budú konať 

14.6.2016.  

 

Zapisovateľ: Cupaníková Petra 

Overovateľ: Bokorová Mariana 

  


